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BestyrelseÊogÊudvalg 

ÊÊÊÊ 
Formand   Grethe Hansen, Hovlinen 9, Stenvad, 8586 Ørum Djurs   
 Mail: glh@primanet.dk    Tlf. 61 37 80 47 
  
NæstformandÊ   Maiken Alexandersen, Huldremosevej  54, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: maiken.alexandersen@hotmail.com  Tlf. 60 20 40 70 
  
Sekretær Grethe Svensson  Huldremosevej 12, Ramten, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: grethesvensson@hotmail.com  Tlf. 40 82 05 31      
   
Kasserer Leo Press, Kni Kærvej 8, 8586  Ørum Djurs       
 Mail: leopress@nrdn.dk    Tlf. 26 55 19 57 
  
Best.medlem Lone Espensen, Hovedvejen 63, Ramten, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: lone.ramten@gmail.com   Tlf. 81 71 96 03 
 
Best.medlem Jørgen Duval Rasmussen,  Engtoften 4, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: jhra@live.dk     Tlf. 22 59 74 41 
 
AnsvarligÊfor Kenneth Melander Skov, Møllevænget 7, Voldum, 8370 Hadsten  
Hjemmesiden Mail: kennethmskov@yahoo.dk   Tlf. 51 20 44 22 
  
HenvendelseÊang.ÊÊÊÊLeo Press, Kni Kærvej 8, 8586  Ørum Djurs       
Loppemarked Mail: leopress@nrdn.dk    Tlf. 26 55 19 57 
  
Petanque  
Formand Lone Espensen, Hovedvejen 63, Ramten, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: lone.ramten@gmail.com   Tlf. 81 71 96 03 
 
Kasserer Gerhardt B.Jørgensen Hovedvejen 51, Ramten, 8586 ØrumDjurs 
 Mail: gerhard.j@nrdn.dk    Tlf. 22 62 32 27 
 
Seniorudvalg Jytte N. Sørensen, Ramten Hedevej 19, 8586 Ørum Dj.   
 Mail: jytte@nyborg-s.dk    Tlf. 86 38 12 66 
  
Klubblad Leo Press, Kni Kærvej 8, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: leopress@nrdn.dk    Tlf. 26 55 19 57 
 Käthe Fogh, Skippershovedvej 5, Stenvad, 8586 Ørum Djurs 
 Mail: kafo@videndjurs.dk    Tlf. 25 75 16 66 
 
LejeÊafÊklubhus Grethe Svensson  Huldremosevej 12, Ramten Tlf. 40 82 05 31 
 Mail: grethesvensson@hotmail.com 
  
ØrumÊAktiv Skolebakken 43, 8586 Ørum Djurs  Tlf. 86 38 16 00 
Center Centerleder Michael S. Nielsen   Tlf. 61 74 24 30 
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KommendeÊarrangementer: 
 
LoppemarkedÊweek-endenÊ17.-18.Êaugust. 
FællesspisningÊfredagÊdenÊ6.Êseptember. 
FællesspisningÊtirsdagÊdenÊ8.Êoktober. 
JulefrokostÊfredagÊdenÊ8.Ênovember. 

TegnÊetÊpassivtÊmedlemskabÊafÊKvik/RamtenÊforÊ85Êkr.Ê
pr.ÊårÊogÊfåÊklubbladetÊleveretÊtilÊdøren. BeløbetÊindsæt-
tesÊiÊbankenÊreg.nr.Ê7320ÊkontoÊ1228183,ÊsamtidigÊfårÊduÊ
stemmeretÊpåÊvoresÊgeneralforsamling. 

· HarÊduÊenÊsjovÊoplevelse,ÊduÊvilÊdeleÊmedÊandre? 

· HarÊduÊenÊgodÊhistorie? 

· HarÊduÊinformationerÊandreÊkanÊfåÊglædeÊaf? 

· HarÊduÊnogleÊbilleder,ÊduÊsynesÊskalÊiÊbladet? 

· KenderÊduÊnogle,ÊderÊskalÊønskesÊtillykke? 

 opKVIK’eren er også DIT blad, så dit bidrag tæller. 

Du kan ringe, maile, eller udfylde nedenstående og aflevere til: 

KätheÊFoghÊ—ÊLeoÊPress 

Deadline næste blads indlæg afleveres senest den 15. september 2024 
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Værksted: 
Skolebakken 1 
Privat:ÊKratbakken 32, 8586 Ørum 
Tlf. 86 38 14 96 . Bil tlf. 30 87 09 96 
frankbirch@mail.tele.dk 

●ÊÊTømrer– og snedkerarbejde  ●  Ombygninger 
●ÊÊNybygninger     ●  Udestuer 

●ÊÊAlle former for reparationer både for  
    Private,  virksomheder, landbrug m.v. 

RingÊogÊfåÊenÊsnakÊomÊditÊbehov, 
JegÊgiverÊgerneÊetÊuforpligtendeÊtilbud. 

 

 JEG TILBYDER MIG MED ALT INDEN FOR 

Ê18 - 8 

Vi søger frivillige hjælpere og sælgere, både til lørdag og søndag. 
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NytÊbestyrelsesmedlemÊiÊKvik/Ramten 
Jeg er 58 år; født og opvokset på Bornholm som den midterste af 
3 søstre 
Mine tvillingedrenge på 29 år bor henholdsvis i Kolding og på Nør-
rebro. 
Siden 2016 har jeg sammen med min mand, Lars, været bosid-
dende i Jylland. 
Jeg er oprindeligt uddannet kontorassistent, men har i 23 år arbej-
det med salg - primært til erhvervskunder 
Lige nu er jeg frivillig hjemmegående - og jeg NYDER det:-) 

Jeg elsker en god bog, en god film, loppemarke-
der og vores have/orangeri 
Jeg har rejst en del men elsker Danmark om som-
meren - især at være ved stranden og bade; jeg er 
en værre vandhund 
Jeg har siddet i forældrebestyrelse, forældreråd, 
gymnastikudvalg og samarbejdsudvalg på min ar-
bejdsplads.  
                                              Venlig hilsen Maiken 

 

NytÊbestyrelsesmedlemÊiÊKvik/Ramten 
Mit navn er Lone Espensen, og jeg er 68 år gammel. 
Jeg er født og opvokset i Vejle, hvorfra jeg flyttede til Norge efter 
studentereksamen. 
I Norge arbejdede jeg det meste af tiden på et skattekontor.  
Efter 4 år i Norge flyttede jeg til Skanderborg, og blev gift og fik 
mine 2 tvillingesønner.  
I Skanderborg arbejdede jeg på Skanderborg Museum men var 
også hjemmegående. Vi flyttede efter 9 år til Højbjerg i Århus. 
I Århus fik jeg arbejde i Kriminalforsorgen, hvor jeg var i 25 år.  
12 år efter min skilsmisse, flyttede jeg i 2001 til Ramten sammen 
med min samlever, Jørgen. Jeg fortsatte med at arbejde i krimi-
nalforsorgen og pendlede frem og tilbage frem til 1. januar 2020, 

hvor det så blev til efterløn. 
Jørgen døde desværre i 2017, hvilket har været 
hårdt for mig. 
Min fritid bruger jeg bl.a. på at være frivillig på 
Gl. Estrup; jeg er formand for klubbens petan-
que og nu også med i foreningens bestyrelse. 
 
                                               Venlig hilsen Lone 
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Kvik/RamtensÊgeneralforsamling 
 

1.   Valg af dirigent—Helge Nørgaard valgt og konstaterede 
straks, at generalforsamlingen var varslet i tide og derfor 
lovlig 

2.   Klubbens beretning – herunder petanque og floorball  
BeretningÊfraÊformanden:Ê 
Loppemarkedet gik efter pla-
nen; vejret var med os, og der 
kom mange mennesker og 
købte lopper; især de lokale i 
området kom og handlede. Vi 
havde fået en del lopper ind 
sidst på året. De lopper, vi får 
fra dødsbo og salg af huse, er 
som regel dem, der giver 
de bedste lopper.  En 
stor tak til jer der hjælper 
med at opbevare lopper 
og får dem samlet ind.  
Uden den lidt ældre ge-
neration vil det ikke være 
muligt at holde loppemar-
ked.  Dog kæmpede Leo 
en del med at finde sæl-
gere til om søndagen, 
men det lykkedes til sidst. 
Vi havde et super godt 
vejr, og vi fik et godt 
overskud. 
Fællesspisning er et nyt 
tiltag, som vi har sat i 
gang sammen med bor-
gerforeningen. Vi har la-
vet fællesspisning for at 
få noget liv i klubhuset 
og ikke for at tjene pen-
ge. Det har da også væ-
ret en stor succes med et 
snit på 60 deltagere. Til 
en af fællesspisningerne 
var der musik under ma-  
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Den. Det var Torben og Ulf Harbo på violin og guitar.  Der var vi 
omkring 80 deltagere, og det var en utrolig hyggelig aften. Der har 
til alle fællesspisninger været en rigtig hyggelig stemning og god 
mad fra SuperBrugsen i Ryomgård.  
Jul og nytårs banko 2023/2024 
Første spil var den 27. december kl. 19.00; her spillede vi første 
del af vores spil. Det gik helt 
forrygende. Nogle gik hurtig, 
især når der var flere, der 
havde banko på samme tid. 
I pausen fik vi æbleskiver og 
kaffe, inden vi spillede på 
vores plade-billetter og ame-
rikansk lotteri. Her var nogle 
mere heldige end andre. 
Efter pausen blev der spillet 
videre.  
Lørdag d. 6. januar spillede 
vi anden omgang af vores 
bankospil. Her var deltager-
ne så gode, at de trodsede sne og glatte veje for at komme og spil-
le, så der var næsten fuldt hus.  
Tak til alle sponsorer, frivillige, der har 
været rundt at samle alle gevinsterne 
ind, og tak til alle jer der kom og støtte-
de os - uden jer er der ingen bankospil, 
så tusind tak for opbakningen. 
Klubhuset har der været en del udlej-
ning på i år. Vi har fået varmepumpe i 
omklædningsrummene, så vi sparer på 
varmeudgiften, da fjernvarmen gik gen-
nem et koldt rum, som også skulle tælles med til grundgebyr for 
fjernvarmen. 
Floorball kører tirsdage og torsdage, men det bliver nok kun til tors-
dags træning. Det er kun på hygge basis, så der spilles ikke i tur-
nering. 
Petanque: der er 23 medlemmer, hvoraf omkring 16 personer 
deltager hver gang.  3 marts starter vi op; det er første gang efter 
vinteren. Gennemsnitsalderen på medlemmerne er rimelig høj, 
men der er også et par teenagere, der også spiller med - alle aldre 
kan være med.      
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Tøstrupvej 65 . 8560 Kolind Tlf. 40 19 90 45 

Mail: mail@kimenevoldsen.dk 

      Kraner op til 25 t/m 
      Levering af sten, grus m.m. - Udlejning af åbne og lukkede containere 

    TLF. 4019 9045 

ÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊÊ 3.  Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for 2023 
   til godkendelse 

         Godkendt - et flot resultat 
4.  Fremlæggelse af budget for 2024— budget godkendt 
5.  Fastsættelse af kontingenter — fortsætter uændret 
6.  Valg af bestyrelsesmedlemmer og to suppleanter  
 På valg er:   

Daniel Andersen:    Ikke villig til genvalg      
Maria Juul:              Ikke villig til genvalg 
Jørgen Rasmussen:    Villig til genvalg (valgt)  
Maiken Alexandersen   Nyvalgt 
Lone Espensen     Nyvalgt  
Suppleanter: 
Laila og Rene: Villig til genvalg (valgt)  
Øvrige bestyrelsesmedlemmer som ikke er på valg: Gre-             
the Hansen, Grethe Svensson & Leo Press   

7.   Valg af revisorer: 
 Helge Nørgaard og Henrik B Nielsen – genvalgt  
8.   Indkommende forslag: 
 Ingen forslag modtaget                     Fortsættes på side 24 
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JubilæumÊlørdagÊd.Ê6.ÊaprilÊ2024 
Så kom dagen, hvor klubben havde 85 års jubilæum og Leo Press 
50 års jubilæum som kasserer. 
Det blev en utrolig skøn efter-
middag, hvor mange kikkede 
forbi og ønskede tillykke. Flere 
gamle bekendte mødte ind - 
og Lis fortalte efterfølgende, at 
hun undrede sig over, hvorfor 
jeg havde talt med en mand, 
der sad ved hendes bord - 
hvem var han? Det var da 
Jens Olling, som også tidligere 
har været klubbens formand. 
Ikke kun Lis, men også vi an-
dre hilste på gamle bekendt-
skaber. 
Uden mad og drikke… Der 
blev serveret en stor og flot 
buffet, som kom fra Super-
Brugsen i Ryomgård. Bestyrel-
sen havde haft travlt, så der 
var pyntet så fint op og dækket 
borde. På væggene var der sat 
gamle billeder/artikler op, så vi 
kunne følge den udvikling, som 
klubben har været igennem. 
Revyerne kaldte dengang mange til 
huse, ligesom vi om sommeren del-
tog i fodboldugen. Der var et sam-
menhold uden lige, så det blev til 
store arrangementer med mange 
deltagere; det krævede stor plan-
lægning. Minderne kom frem denne 
dag - og man kom i tanke om flere 
ting, som klubben har stået for. 
Jeg var et par uger inden jubilæet 
blevet spurgt, om jeg ville sige et par 
ord - enten for klubben eller for Leo, 
hvilket jeg sagde ja til; samtidig fik 
jeg at vide, at jeg ville høre nærme-  Fortsættes på side 12 



 

SalgÊafÊreklameskilteÊ 
påÊRamtenÊStadion 
 
Kvik/Ramten sælger reklameskilte på 
Ramten Stadion. 
 
Pris pr. år kr. 1.000,- (+ fabrikation af 
skilt det første år). 
 
Henvendelse til: 
 Daniel Andersen Tlf. 2557 6257 
 Leo Press  Tlf. 2655 1957 
 
Der er plads til flere end de 6, vi har 
indtil nu. 
 

 
TegnÊetÊpassivtÊmedlemskabÊafÊKvik/RamtenÊforÊ85Êkr.Ê
pr.ÊårÊogÊfåÊklubbladetÊleveretÊtilÊdøren. BeløbetÊindsæt-
tesÊiÊbankenÊreg.nr.Ê7320ÊkontoÊ1228183,ÊsamtidigÊfårÊduÊ
stemmeretÊpåÊvoresÊgeneralforsamling. 
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Også studenterkørsel 
i veteran-lastbil 

Også lang dobbeltdæk-
ker  med borde 
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v/ Erland Dohn 

 
ÊÊÊÊÊÊTlf.Ê20Ê23Ê62Ê06 
 
Sten,ÊgrusÊogÊmuldjordÊleveres 
ContainereÊudlejes 

TaxiÊ86Ê48Ê60Ê99Ê.ÊTuristÊ86Ê48Ê64Ê77 

Også i flot gammel 
rød veteranbus 
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re, men der var flere, der havde sagt ja, så det var jo ganske fint. 
Mine tanker var dog gået til, hvad jeg nu skulle sige, hvis det blev 
aktuelt, så I får nogle her, som er koncentreret omkring Leo. 
Først: Stort tillykke med jubilæet, Leo. Det er flot gået. Der hersker 
ingen tvivl om, at når ordet Kvik/Ramten bliver nævnt, så forbinder 
alle det med dig. Det er ikke uden grund, at klubben står så fint 
økonomisk, for du har altid holdt igen på pengene (ja - nogle gange 
for meget, er vi flere, der har syntes), men det har jo selvfølgelig 
haft en positiv effekt. Du har altid klubbens økonomi for øje - og 
selv til Loppemarkedet, er det også i dit baghoved. Vi gætter jo på 
(og betaler for bud) hvor meget Loppemarkedet har givet. Den der 
kommer tættest får halvdelen af beløbet - og klubben får selvfølge-
lig den anden halvdel.  
Leo, jeg har jo kendt dig i mere end de 50 år. Vi har haft mange 
spændende oplevelser sammen - jeg husker særlig, at vi spillede 
kort. Du var barnepige i Ryomgård, og da børnene sov, havde vi 
aftalt, at der skulle spilles kort. Vi spillede i mange timer - jeg hu-
sker ikke, om vi spillede om andet end æren. 
Præmievist i klubhuset - det var du primus motor på at få stablet på 
benene. Her var jeg også med, men som tiden gik, faldt flere fra, 
og til sidst måtte det stoppe. Jeg tror faktisk også, at noget af årsa-
gen var, at vi ikke måtte ryge inde mere. Når man dengang kom i 
klubhuset dagen efter kortspil, så lugtede det fælt af røg - og det 
tøj, der hang i garderoben stank også. 
Det er dog håndbolden, som primært har drevet dig. Du har altid 
været aktiv spiller og også træner. Indrømmet - jeg har også spillet 
lidt håndbold - ikke med stor succes - men var da på holdet, da vi 
tilbage i halvfjerdserne spillede i Sverige, ligesom jeg også har del-
taget, når vi har været til stævne i Nørre Broby. Det fik dog en brat 
ende, for da jeg skulle med til en træningskamp mod Åstrup (som 
du vist også havde trænet), så sad jeg på bænken HELE kampen. 
En træningskamp - ja, så kunne jeg godt se, at min håndboldkarri-
ere hellere måtte slutte. 
I dag er du fortsat aktiv - nu er det Floorball og Petanque m.m., der 
kalder.  
Det er vigtigt for klubben, at du fortsat har lyst til at være med - og 
også som kasserer. Vi tør nok ikke håbe på, at du fortsætter 50 år 
mere - men i alt fald længe endnu. Kvik/Ramten og Leo Press hø-
rer sammen. 
Igen - Tillykke med jubilæet - og ikke mindst, tak for de mange års 
venskab. 
Käthe Fogh 
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05.30-22.00 

PRISER: 
 
Alm. 
225Êkr,Êpr.Êmd. 
585Êkr.Êpr.Êkvartal 
1800Êkr.Êpr.Êår 
 
UngdomÊ15-18Êår 
ellerÊmedÊgyldigt 
studiekort 
160Êkr.Êpr.Êmd. 
390Êkr.Êpr.Êkvartal 
1200Êkr.Êpr.Êår 
 
60Ê+ 
MedÊadgangÊiÊtids- 
rummetÊ07.00-16.00 
160Êkr.Êpr.Êmd. 
390Êkr.Êpr.Êkvartal 
1200Êkr.Êpr.Êår 

HUSK  
VI HAR OGSÅ 

HOLDTRÆNING 
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SinglemesterskabÊiÊpetanque 
Onsdag den 22. maj afholdte vi singlemesterskab i petanque i det mest 
fantastiske solskinsvejr. Det var næsten for varmt – men hellere det end 
regnvejr. 
Traditionen tro begyndte vi kl. 15.00 med kaffe og kage for som bekendt: 
Uden mad og drikke – du’r helten ikke. Så vi nød kaffen og kagen ved 
bordet, som var pyntet med blomster fra Annelises have. 
Vi havde et fantastisk fremmøde – vi var 18 personer, der dystede om at 
blive singlemester, så vi 
måtte have 9 baner i 
gang. Faktisk har vi kun 8 
baner, men Erling var lidt 
kreativ og fik lavet 9 baner 
ud af de 8 ved at fifle lidt 
med størrelsen af baner-
ne. 
Vi spillede 3 kampe med 
forskellige modstandere. 
Valget af modstander fore-
går ved lodtrækning forud 
for hver kamp. 
Så efter 3 spændende, 
sjove, udfordrende og me-
get varme kampe kunne vi kåre singlemesteren 2024 samt nr. 2 og 3. 
 
Det blev som følger: 
 
    Winnie Hougaard 
    Vibe Hougaard 
    Hans Erik Svenningsen 
 
Efter overrækkelse af de 
velfortjente præmier var 
der tid til fælles spisning, 
som bestod af pizza med 
øl/vand til. 
Det var en hyggelig og sjov 
eftermiddag; hvis du har 
lyst til at prøve, om det er 
noget for dig, er du altid 
velkommen. Vi spiller ons-
dag aften kl. 19.00 og søn-
dag formiddag kl. 10.00. 
Selma Johnsen 
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NytÊomÊstorkenÊiÊRamten 
Det gik ellers lige så godt med storkene i 2023, så det var med at 
få storkereden gjort klar 
til storken kom i 2024. 
Med stor hjælp fra Chri-
stian Nyborg og hans 
teleskoplæsser fik vi 
(Hans Skov fra storkens 
venner og undertegne-
de) gjort reden ren og 
lagt småkviste og nyt 
halm i, så den var virke-
lig fin og indflytnings-
klar. 
Da storken kom, blev 
han vist lidt overrasket, for han fløj da videre og ville derefter ikke 
lande i reden igen. Så var jeg klar over at der var noget galt, en 
anden beboer var flyttet ind. Med hjælp fra Christians teleskoplæs-
ser var vi oppe og se hvad der gemte sig, en and havde ruget ni 
ællinger ud, og anden fløj sin vej og de ni ællinger kom i pleje og 
er senere sat ud i søen, så der var forklaringen på, hvorfor storken 
ikke ville lande i rede. Der gik kun tre dage så stod han på rede-
kanten og ventede på en mage, der gik desværre 14 dage inden 
der kom en hunstork, som lagde næsten konstant på reden i to 
uger. Vi troede at nu var lykken gjort, og der ville komme storkeun-
ger. 
Men pludseligt forsvandt de begge to, af hvilken årsag vides ikke 
bestemt, der kan have været et dyr i reden eller en med en drone, 
som har fløjet for tæt på er det store spørgsmål. Efter nogen tids 
fravær er de begge komme 
tilbage, også fordi der er blevet 
slået græs, og der er kommet 
heste på engen, så de kan fin-
de føde nok, der kommer des-
værre ingen unger i år. Storke 
kan ikke lide enge med langt 
græs, buske og småtræer, der 
kan de ikke finde den føde de 
har brug for. 
Ejgild Svendsen 
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IndvielseÊafÊcykelstienÊfraÊRamtenÊtilÊDjursÊSommerland. 
Ejgild Svendsen/Ramten Borgerforening har haft kontakt til Vejdi-
rektoratet og fået arrangeret et indvielsesarrangement; her holdt 
Vejdirektoratets projektleder tale, efter at den røde snor var klippet. 
Tale til indvielsen af cykelsti i Ramten:  
Jeg hedder Mette-Aarris Nielsen. Jeg kommer fra Vejdirektoratet 
og er projektleder for dette cykelsti-
projekt mellem Ramten og Djurs Som-
merland. 
Jeg er rigtig glad for at stå her i dag 
på den færdige cykelsti, som fremover 
skal sikre bedre tryghed og sikkerhed 
for beboere og sommerhusgæster, 
som cykler mellem Djurs Sommerland 
og Ramten by. 
Arbejdet med cykelstien er gået rigtigt 
godt. Vi havde et mål om at kunne åb-
ne inden sommerferien, så den stod 
klar til sommerens mange cyklister – 
og det lykkedes. Der er vi virkelig gla-
de for. 
Det er blevet til en ca. 3.5 kilometer 
lang dobbeltrettet cykelsti, der løber 
her langs hovedvejen, og som er ble-
vet koblet sammen med de eksiste-
rende cykelstier i begge ender. 
Selvom cykelstien ”kun” er 3.5 kilome-
ter lang, har der været godt gang i ma-
skinerne herude. VI har nemlig flyttet 
en hel del materialer for at kunne byg-
ge cykelstien. 
Bare for at nævne et par ting, så har vi 
flyttet 4500 kubikmeter jord rundt i området for at skabe plads til 
cykelstien, og så har vi transporteret 10.000 kubikmeter sand til 
byggepladsen og 15 tons asfalt. 
Samlet set har vi flyttet omkring 30.000 tons materialer til dette 
projekt! For at sætte det lidt i perspektiv svarer det til hele 1.000 
fyldte lastbiler. Hvis vi stillede disse lastbiler efter hinanden, ville 
køen strække sig hele 18,5 kilometer. Det kan I jo lige prøve at 
forestille jer. 
Jeg kan også fortælle, at cykelstien her ved hovedvejen er en del 
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af et nyt forsøg. I Danmark er vi nemlig presset på naturlige res-
sourcer – og det gælder blandt andet vores grusgrave. Derfor har 
vi lavet et forsøg med en ny type grus, som vi bruger til opbygning 
af cykelstien. Den nye type grus, der er mindre i størrelsen, er ble-
vet lagt under den ene halvdel af cykelstien, mens der på den an-
den halvdel er lagt den almindelige type grus, vi plejer at bruge. Vi 
vil så evaluere på, om det giver mening at bruge den nye type grus 
i andre projekter fremadrettet. 
Vi vil gerne beklage for de gener, som anlægsarbejdet har medført 
for jer, som kører langs strækningen, men vi håber, at I er glade 
for resultatet – og at endnu flere af jer vælger at hoppe på sadlen 
og tage cyklen. 
I Vejdirektoratet arbejder vi på at skabe et mere sammenhængen-
de cykelsti-net i hele landet og på den måde medvirke til at frem-
me cyklismen. Flere cyklister betyder nemlig mindre trængsel på 
vejene og mindre forurening - og så er det jo godt for vores sund-
hed og velvære at komme ud i den friske luft. 
Vi ved også, at det, der kan være årsag til, at folk fravælger cyk-
len, er, at det ikke opleves som trygt og sikkert nok at cykle. 
Derfor har vi med støtte fra en række store puljer fået en masse 
cykelstiprojekter i hænderne, både langs kommunale veje og langs 
statsvejene, og vi udpeger løbende nye steder i landet, hvor der er 
særligt behov for at fremme forholdene for cyklister. 
Vi har også lavet flere cykelkampagner og været med til at oprette 
et nationalt videncenter, hvor vi indsamler og deler vigtig viden om 
cykling. Viden om blandt andet børn og unges cykelvaner, ulykker 
og meget mere. 
Vores ambition er, at flere trygt kan cykle langs vores veje, og vi 
håber, at det nu bliver tilfældet her. 
Jeg ønsker jer god vind på cykelstien. Håber I bliver glade for den. 
Tak 
Mette Aarris-Nielsen 
 
Efter hendes tale var Kvik/
Ramten og Ramten Borgerfor-
ening vært ved et lille trakte-
ment. Der var nok ca. 50 perso-
ner, som overværede indvielsen, 
der blev holdt på den flotte bro, 
som er en del af cykelstien. 
Leo Press 
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AuktionÊtilÊSille’sÊ”MissÊDanmarkÊindsam-
ling”ÊforÊJulemærkehjemmetÊHobro.Ê 
 
Jeg er finalist i Miss Danmark 2024, og der blev vi spurgt, hvad der 
har betydning for os, og det gik op for mig, hvor meget jeg gerne 
vil give tilbage.  
Jeg brænder i høj grad for julemærkehjemmene og ved, hvilken 
forskel de kan gøre for børn og unge. Selv var jeg på julemærke-
hjemmet i Hobro i 2011, og det gjorde en kæmpe forskel for, hvor-
dan jeg taklede hverdagen og var med til at give mig mere tro på 
mig selv.  
Julemærkehjemmene har stadig et specielt sted i mit hjerte, og jeg 
vil rigtig gerne være med til, at andre 
får den mulighed 
OgÊhvadÊvilÊSilleÊopnåÊvedÊsinÊdel-
tagelseÊiÊMissÊDanmarkÊkonkurren-
cen? 
Mit ønske er at skabe opmærksom 
omkring alt det gode arbede, julemær-
kehjemmene gør for børn og unges 
trivsel. De havde en kæmpe indflydel-
se på min egen trivsel og opvækst. 
Derfor forsøger jeg også at samle 
penge ind til dem.  
Man kan bla. donere på min indsam-
ling eller byde ind i denne gruppe til auktion. Hvis man vinder auk-
tionen, så aftales det individuelt, hvordan man bedst får genstan-
den. Tingene kan bl.a. hentes i Birkerød, Ramten, Mørke og Aal-
borg, eller det kan sendes på købers regning. Hvis man henter, 
skal det bare lige koordineres med, hvornår jeg er i den by.  
Derfor: Det vil virkelig betyde meget for mig, hvis I vil være 
med til at støtte min indsamling og derved være med til at give 
børn og unge noget med i rygsækken, som gør det nærmere at stå 
fast i verden - give dem en succesoplevelse og lov til at lege på 
julemærkehjemmet i Hobro.  

HåberÊIÊvilÊværeÊmedÊtilÊatÊgøreÊenÊforskelÊogÊdeleÊminÊind-
samlingÊogÊauktion.ÊHvisÊduÊkenderÊenÊvirksomhed,Ê
somÊgerneÊvilÊdonere,ÊsåÊskrivÊendeligÊtilÊmig. 

https://indsamling.julemaerket.dk/fundraisers/sille-s-miss-danmark-
indsamling-for-julemaerkehjemmene1 
                                                                        Sille Schnoor Nielsen 
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FællesspisningÊiÊklubhuset 
Vi har sidst holdt fællesspisning fredag den 14. juni, kl. 18.00 med 81 
tilmeldte. 
Vi fik hjælp af Karsten Thygesen, 
som grillede alt kødet til os; han 
måtte have gang i 3 gril. 
Et rigtigt hyggeligt arrangement, 
hvor næsten alle blev og snakke-
de, da det  var en fredag, så de 
fleste ikke skulle tidligt op dagen 
efter. 
Næste fællesspisning er fredag 
den 6. september, ”høstfest”, idet 
vi håber, at man er ved at være 
færdig med at høste. 

Leo Press 
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Tak til Christian Nyborg for at han rettede legetårnet op. 
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Gå-sammen-klubbenÊ 
Vi har de seneste to måneder arrangeret fælles gå ture med start 
Kl. 19.00 hver torsdag, med varierende antal deltagere. Vi har gå-
et mellem 5 og 7 km, tempoet er så alle burde kunne være med. 

Vi holder nu sommer-

ferie  
 
Vi går igen torsdagÊ
denÊ8.Êaug.Êkl.Ê19.00 
Rigtig god sommer! 
 
Kvik Ramten 

Bestyrelsen  

 
Hjemmesideopdatering: 
 
KennethÊMelanderÊSkov 
MøllevængetÊ7,ÊVoldum 
8370ÊHadsten 
Tlf.Ê5120Ê4422 
Mail:Êkennethmskov@yahoo.dk 

ÊÊSponsorÊforÊtrykningÊafÊklubbladet. 
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Bjarne’s Olie v/Bjarne Jensen har solgt sin forretning til 
DCC Energi, men ring trygt til dem på 70 10 20 10, så kom-
mer Bjarne med olien, godt nok i en gul bil 
 

 

Fortsat fra side 8: 
9.   Evt:                                                
 Intet af betydning 

 
Til slut takkede Daniel dirigenten for en god ledelse af generalfor-
samlingen.    
Efterfølgende har Maria 
og Daniel fået en gave 
for deres arbejde i besty-
relsen . 
 
Bestyrelsen har konstitu-
eret sig med følgende 
 
Formand: Grethe Han-
sen 
Næstformand: Maiken 
Alexandersen 
Kasserer: Leo Press 
Sekretær: Grethe Svens-
son 
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ÅbningstiderneÊer: 
Mandag—søndag 
Kl.Ê7.00—kl.Ê20.00 

SkolebakkenÊ40ÊÊ.ÊÊ8586ÊØrumDjurs 
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Petanque. 
Det er altid så hyggeligt, når vi mødes og spiller petanque - og vi 
får bestemt også grinet en del. Vi oplever, at man er sikker på at 
vinde/tabe - og så ændrer det sig pludseligt. Nogle har prøvet at 
modparten har 12 point og kun manglede et enkelt - og selv havde 
man 0. Trods dette vandt man med 13 - 12, så det er helt uforudsi-
geligt. Heldet tæller også en del - og vel er der nogle, der er meget 
gode i det ene spil, og så går det galt i det næste. Det gør det be-
stemt altid spændende. Umiddelbart er det surt at tabe den første 
kamp - så er det svært at vinde - for: Vi spiller bestemt alle for at 
vinde. 
Torben fortæller som regel ofte, at han ikke kan se noget - og det 
kan vi da kun være glade for! Han spiller rigtig godt og vinder og-
så, så hvis han kunne se, havde vi andre slet ikke nogen chancer. 
Det er dog kun venlig mobning - og tonen er altid positiv. Ofte, når 
man er bagud, siger man: Hvor er du da heldig.  
Igen - der er stor aldersspredning, og der er plads til mange flere. 
Derfor - mød gerne ind 
og deltag - måske vil 
du også synes, at det 
er rigtig hyggeligt og 
giver et godt humør. 
Husk - her i sommerpe-
rioden spiller vi klokken 
19.00 om onsdagen og 
klokken 10 om sønda-
gen. 
Vi glæder os til at se 
netop dig. 
 
Käthe 

ViÊsigerÊtillykkeÊogÊtakÊtil: 
Tillykke til Kvik/Ramten med 85 års jubilæet. 
Tillykke til Leo Press med 50 års kassererjubilæum i Kvik/Ramten. 
Tak til Djursland Smeden v/Gerhardt B. Jørgensen for gevinsterne 
til vores julebankospil (det er en stor forglemmelse at du ikke er 
blevet nævnt som sponsor til julebankospillene de sidste 3 år). 
Tak til Christian Nyborg for at han rettede legetårnet op. 
Tillykke til Winnie Hougaard med 50 års fødselsdagen. 
Tillykke til Torben Hofmeyer med 90 års fødselsdagen. 
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FloorballÊstarterÊdenÊnyeÊsæsonÊtirsdagÊ
denÊ3.Êseptember. 
  
Kom nu til floorball; vi spiller hver tirsdag og torsdag kl. 20.00 — 
21.30 på lille eller stor bane afhængig af, hvor mange der kom-
mer. Er der forskel i niveau kan vi lave 2 baner.   
Vi har stave og bolde, det kræver ikke at man skal være fysisk 
stærk, så kom og prøv. 
 
Floorball er et samarbejde mellem Kvik/Ramten og AC Norddjurs. 
 
Leo Press 




